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Deltagare: 

Mats Nilsson, Ordförande 

Karina Lindh, Sekreterare 

Gerd Undén  

Jörgen Eskilsson 

Ulf Bäckman  

Elisabeth Åhlen 

Frånvarande: 

Klas Lutteman 

Styrelsemöte 2020-08-06 

1. Mats öppnade mötet och hälsade välkomna. 

 

2. Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 

 

3. Ekonomi 

Ekonomin är god. Hyran är justerad då nya lokalen är dyrare än den gamla. Hallbo går 

inte med på att reducera kostnaden pga Corona. Nya hyreskostnaden ligger på 

5 300:-/månad. Hyran är betald tom 200831.  

I dag har vi 61 168: - i kassan. Medlemmarna har bidragit med 16 050: - tom sista juli i 

frivilliga bidrag. 

 

4. Skrivelser/rapporter 

Bridgeförbundet har tillsatt en projektgrupp som skickat ut rekommendationer inför 

uppstart av spel på klubbarna. Rekommendationerna är frivilliga. Vi har valt att inte 

köpa in plexiglaskryss. Mats beställer extra budlådor så den som vill kan ha sin egnen 

under speltillfället. 

Örebridgen startar spel from 200803 med begränsningar. Se mer på deras hemsida. 

 

5. Rapport från våra kommittéer 

Ingen av våra kommittéer har haft möte. 

 

6. Sommarbridgen 

Vi är nöjda med arrangemanget kring sommarbridgen. Platserna har varit 

eftertraktade. Vår nya stora lokal, samt att vi begränsade antalet spelare per tillfälle 

har gjort det lättare att kunna hålla distans till varandra. Flera spelare har utnyttjat 

möjligheten att anmäla sig utan partner. Det har möjliggjort för personer att komma 

och spela som kanske inte skulle gjort det annars.  

 

7. Spel i höst 

Från den 200813 utökar vi maxantalspelare till 24 per speltillfälle. Vi fortsätter med 

föranmälan som Elisabeth sköter. From 200817 börjar vi även spela på måndagar 

ordinarie speltid. Samma förutsättningar gäller för spel på måndagar och torsdagar. 
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Vi startar upp övningsspelet på söndagar kl. 13.30 med start 200906. Vi hoppas fånga 

upp våra nya spelare samt få stöd av några rutinerade spelare. Karina Lindh och 

Monika Klarvik ansvarar för övningsspelet. 

 

8. Årsmöte 2020 

Styrelsen beslutade att genomföra årsmötet utomhus i Kvarteret Skomakaren 

lördagen den 200905 kl. 15:00. Vi samlas utanför. Ingen förtäring eller spel efter 

mötet. 

De styrelsemedlemmar som suttit sina mandatperioder är Mats Nilsson ordförande, 

Karina Lindh sekreterare, Gerd Undén kassör samt Jörgen Eskilsson. 

 

Information om årsmötet samt utökningen av speltillfällen anslås på hemsidan, på 

Facebook samt informeras muntligt om i bridgelokalen. 

 

9. Vår nya lokal 

Whiteboard och anslagstavlan behöver sättas upp (Jörgen och Åke). 

Text i skylten (Mats) 

Kursinformation sätts upp i skyltfönstret (Karina och Mats). 

Hylla över kaffebordet (Lokalkommittén). 

 

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor togs upp. 

 

11. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är måndagen den 200907 kl. 17:30. Då  skanya styrelsen ska 

konstituera sig. 

 

12. Mötet avslutades. 

 

 

 

 

__________________________________  _______________________________ 

Mats Nilsson, ordförande   Karina Lindh, sekreterare 


